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Zápis z jednání Osadního výboru (OV) Malé Přílepy (MP) 
Datum 12.7.2023 
Místo konání: Fořtovna 
Přítomni: Martin Štětka (MST), Jiří Smíšek (JSM); Václav Kšír (VKS); on-line Olga Kobilková (OKO) 
Omluven: Jakub Cintl (JCI) 

A. Program jednání 

1. Optický internet – přípravné práce  
V návaznosti na dohodu z přechozího jednání OV, byly rozneseny do všech domovních schránek informace  
o připravovaném místním šetření technika z firmy Greycom pana Veinerta za účelem upřesnění míst, kam má být 
zavedena přípojka optického internetu. Šetření proběhlo dle připraveného harmonogramu ve dnech 20., 22. a 
27.6.; většina vlastníků domů byla přítomna a podepsala příslušné dokumenty. V případě, že vlastníci nebyli 
zastiženi, byl dohodnut ještě další termín, a to úterý 18.7. t.r. 
 

2. Kanalizace 

• OV provedl soupis vlastníků, přes jejichž pozemky je uvažováno vedení trasy kanalizační stoky (pozemky za 
hranicí obce – po levé straně silnice 10131 směrem do Chrustenic).  

• OV vstoupil v jednání s těmito vlastníky a po vysvětlení situace všichni se záměrem souhlasili.  

• OÚ následně vlastníky pozemků osloví a bude s nimi jednat o konkrétních podmínkách věcného břemene. 

• Dalším krokem bude výběrové řízení na zpracovatele projektové dokumentace, stavební povolení a žádost o 
dotaci. 
 

3. Opravy místních komunikací  
Jednání s technikem firmy AVE panem Hradeckým bylo odloženo a mělo by se uskutečnit v týdnu od 17.7.t.r. 
Budou označena místa oprav a stanovena nejvhodnější technologie oprav a připravena cenová nabídka, na 
základě, které bude moci obec práce objednat. 
 

4. Stanoviště pro umístění dalších kontejnerů 
4.1. plasty 

• V minulých zápisech z jednání OV bylo uvedeno, že se připravuje další plocha pro kontejnery na plasty, a to 
v ul. J. Cimrmana (část plochy 756/17 - směrem k ul. Hlavní, která je ve vlastnictví obce). 

• Původně bylo dohodnuto, že přípravu plochy rozm. cca 4 x 3 m provedenou zaměstnanci obce. Vzhledem 
k tomu, že v současné době nemají tito pracovníci volnou kapacitu, JSM oslovil pana Lukáše Trýbu z Úhonic, 
který by zakázku provedl. Práce budou spočívat ve srovnání plochy, přípravě podloží, osazení obrubníků a 
položení zámkové dlažby. Nájemce pily pan Rumler pak provede dřevěné ohraničení. 

4.2. větve, tráva a listí 

• Na obecní ploše za drůbežárnou oproti původnímu systému došlo ke změně:  
o Na ploše bude umístěn kontejner s označením „Kompostovatelný odpad, tráva, listí“.  
o Větve budou na stanovišti odkládány do označeného prostoru na zem, obec je pak dle potřeby naloží a 

odveze. 
 

5. Požární nádrž „Slámka“  

• Již několik měsíců je na této vodní ploše pozorován značný pokles hladiny, o němž jsme se domnívali, že je 
zapříčiněn horkým počasím bez deště; 

• Členové SDH se rozhodli, že prověří výdřevu stavidla na hrázi. 
 

6. Bezpečnost chodců 

• Zajištění bezpečného pohybu chodců v MP, zejména podél ul. Hlavní, je stále předmětem jednání. 

• K vyřešení nebo alespoň zmírnění problému by mělo přispět doplnění či prodloužení chodníků, doplnění 
vodorovného značení atd. 

• Bude znovu připraven návrh, v němž budou vytypována místa pro  
o nové chodníky v místech, kde to je možné,  
o doplnění vodorovného značení. 
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7. 
 

Nový územní plán (ÚP) 
Připomínky k novému územnímu plánu, které byly v řádném termínu předány na OÚ, byly projednány zástupci 
obce se zpracovatelem ÚP a v současné době se zpracovává výstup, tj. návrh na řešení – akceptace jednotlivých 
připomínek či jiné řešení. 
Výstup bude vyvěšen na webových stránkách OÚ – termín zatím není znám.  

    B. Usnesení a závěr   

• Členové OV provedou znovu šetření a navrhnou místa, kde by bylo účelné vytvořit nové chodníky podél ul. Hlavní a 
místa, kde by bylo vhodné doplnit vodorovné značení míst pro přecházení – viz bod A.6 

• Na příštím jednání OV bude navržen plán strategického rozvoje MP jako podklad pro přípravu rozpočtu na další léta. 
 

Termín příštího jednání OV je plánován na 2. srpna – bude ještě upřesněn. 

 

Martin Štětka, předseda OV                                                                    zapsala Ing. Olga Kobilková                                                                                              
15.7.2023  


